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Zápis jednání regionální Komise mládeže a metodiky  
Kraje Vysočina a Jihočeského kraje  

 

Termín jednání:  úterý 17.10.2023 

Místo jednání:  Google Meet 

Začátek jednání:  8:30  

Konec jednání: 10:00 

Přítomni: Lucie Predajňová, Radek Kubeš, Jan Novotný, Matyáš Reichl 

Omluvena:  Andrea Doležalová 

Sekretář: Jiří Matyáš 

_________________________________________________________________________________________ 

PROGRAM JEDNÁNÍ KMM: 
1. Přivítání 
2. Volba informačního kanálu a místa/způsoby setkávání, datumy 
3. Smysl KMM – naše možnosti, metodika 
4. KCTM, Regiodny,  LODM 
5. ČEPS Cup, Subterra Cup 
6. Různé 

 
 
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ: 
 
1. Přivítání – Lucie Predajňová přivítala účastníky utkání, stručně představila body k jednání a 

zahájila projednávání prvního bodu. 
 
2. Volba informačního kanálu a místa/způsob setkávání, datumy 

Komunikace komise emailem, případně WhatsApp skupina, ale vždy info do mailu, pokud spěchá.    
Schůzky přes Google Meet (omezení na 1 hodinu). 

 
3. Smysl KMM – naše možnosti, metodika 

Náplní práce KMM je konzultační činnost z pohledu metodiky, připomínkovat materiály ostatních 
komisí tzn. KŽF – projekty zapojování dívek; KPS – doporučení na spolupráci se zahraničními týmy 
(Rakousko); KRD – požadavky na rozhodčí, ale také vymýšlet projekty na „obroušení hran“ mezi 
trenéry a rozhodčími, podílení se na přípravě semináře Vnímání utkání; LK – navrhování 
metodických změn, spolupráce při přípravě předpisů soutěží, včasné a věcné připomínkování 
podkladů této komise. 
 
Členové KMM se budou věnovat materiálům, které připravila předchozí komise a při dalším jednání 
bude rozhodnuto, zda budeme koncepční materiály dále rozpracovávat – jedná se zejm. 
o adaptovanou Českou cestu Českého florbalu. 

 
4. KCTM, Regiodny, LODM 

Jiří Matyáš popsal fungování KCTM a dotační podporu od jednotlivých krajů, výhodnost využívání 
sportovních hal Chýnov a Soběslav (dopravní obslužnost jak v rámci kraje, tak dostupnost 
z Vysočiny). Podzimní soustředění na Vysočině v Třebíči je připravováno jako iniciační pro zahájení 
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přípravy „na ostro“ přátelskými zápasy. Cílem akcí je příprava na ODM a zlepšit florbalové 
schopnosti v našich oddílech resp. díky tomu konkurenceschopnost našich krajských reprezentací. 
Cílem by také mělo být, abychom „zažehli“ oheň. Je třeba připravit reprezentace také co nejlépe 
proto, aby se zvedlo povědomí o florbalu v našem kraji/regionu na bázi politické v krajích. Členové 
KMM se do příštího jednání zamyslí nad smyslem akcí, budou připomínkovat stávající fungování a 
v následné diskuzi se pokusíme najít jednotné doporučení pro fungování krajských reprezentací. 
 
Je třeba stanovit pravidla plánování tréninků, jasně definovat komunikační kanály, kterými dochází 
k domlouvání mezi jednotlivými reprezentacemi a s vedením regionu resp. s vedením obou KCTM 
a jak je vše domluvené komunikováno oddílům a hráčům. 
 
Hráče a hráčky ročníku 2008 chceme do přípravných akcí dále zapojovat a připravit pro ně vrchol. 
Byla také zmíněna myšlenka plánovat v rámci přípravy našich reprezentací přátelská utkání 
s dalšími kraji např. HKaPa, JMaZl. Vzhledem k logistickým a ekonomickým aspektům také na 
území Kraje Vysočina.  
 
V Kraji Vysočina je příprava na LODM hrazena z dotací z krajského úřadu poskytnutých spolku 
Florbal Vysočina. V Jihočeském kraji stejně tak, objem financí je však menší a závěrečné 
soustředění před LODM bude hradit JČK prostřednictvím krajské organizace ČUS. 
 
Organizace Poháru ČF a LODM 2024 v Českých Budějovicích je příležitost pro prezentaci florbalu 
v našem regionu.  

 
 
5. ČEPS Cup, Subterra Cup 

Využití organizaceq jako náborové akce pro jednotlivé lokální oddíly, vylepšit organizaci ČEPS cup 
a SUBTERRA cup. Byl diskutován přínos těchto soutěží v jednotlivých městech – rozdíl mezi 
krajskými a menšími městy. Využití spolupráce oddílů v krajských městech se školami v obcích. 

 

 
6. Různé 
 
 Další jednání bude 7. 11. 2023 v 8:30 telekonferenčně přes Google Meet. 
 
 

Zapsal: Jiří Matyáš, sekretář komise 
Ověřila: Lucie Predajňová, předseda komise 


